

OU Medicine, Inc. ငွေကြေးထောက်ပံ့မှုဆိုင်ရာ မူဝါဒ

1.0 ရည်ရွယ်ချက်

OU Medicine, Inc. (OU Medicine) သည် ၎င်း OU Medicine ထံမှ အရေးပေါ် သို့မဟုတ် အခြားသော ဆေးဘက်ဆိုင်ရာအရလိုအပ်သော စောင့်ရှောက်မှုများ လက်ခံရရှိလျက်ရှိသည့် အရည်အချင်းပြည့်မီသော လူနာများအတွက် ငွေကြေးပံ့ပိုးမှု ထောက်ပံ့ပေးသည်။ လူနာဖြစ်သူ၏ ငွေကြေးပေးချေနိုင်စွမ်းရှိမရှိပေါ်အခြေခံပြီး ဆေးဘက်ဆိုင်ရာအရ လိုအပ်သော အရေးပေါ် စောင့်ရှောက်မှုအား ကြန့်ကြာစေခြင်း သို့မဟုတ် ဆိုင်းငံ့ထားခြင်းများ ပြုလုပ်မည်မဟုတ်ပေ။ OU Medicine သည် ကျန်းမာရေးဝန်ဆောင်မှုများ ထောက်ပံ့ပေးရန် ကတိကဝတ်ပြုထားပြီး၊ အချို့သော အခြေအနေများတွင် လူနာဖြစ်သူအနေနှင့် ၎င်းလက်ခံရရှိသော ဝန်ဆောင်မှုများအတွက် ငွေကြေးပေးချေရန် တတ်စွမ်းနိုင်ခြင်းမရှိကြောင်းကို နားလည်သိရှိထားပါသည်။

2.0 နယ်ပယ်အကျယ်အဝန်း

ဤငွေကြေးထောက်ပံ့မှု မူဝါဒပေါ်လစီ (မူဝါဒ သို့မဟုတ် FAP) သည် OU Medicine အတွင်းရှိ အားလုံးသော အဖွဲ့အစည်းများ နှင့် ဝန်ထမ်းရေးရာဌာနများသို့ သက်ရောက်မှုရှိပါသည်။

3.0 အဓိပ္ပာယ်ဖွင့်ဆိုချက်များ

- 3.1 "အမှတ် ပေးချေနိုင်စွမ်း (Ability to Pay Score)" ဆိုသည်မှာ ဆောင်ရွက်ခဲ့သော ဝန်ဆောင်မှုများအတွက် ပေးချေနိုင်စွမ်း အကန့်အသတ်ရှိသည့် သို့မဟုတ် ပေးချေနိုင်စွမ်းမရှိသည့် လူနာများအား ဖော်ထုတ်သတ်မှတ်ရန် ဒီဇိုင်းရေးဆွဲထားသော ပစ္စည်းတစ်ခုခုတစ်ခုနှင့် ရမှတ်တစ်ခုအား ထောက်ပံ့ပေးခြင်းကို ဆိုလိုသည်။
- 3.2 "ယေဘုယျအားဖြင့် ငွေကြေးတောင်းခံလွှာပေးပို့သော ပမာဏများ (Amounts Generally Billed)" (AGB) ဆိုသည်မှာ အရေးပေါ်အခြေအနေစောင့်ရှောက်မှုအတွက် သို့မဟုတ် အခြားသော ဆေးဘက်ဆိုင်ရာအရလိုအပ်သည့် စောင့်ရှောက်မှုများအတွက် အဆိုပါစောင့်ရှောက်မှု အကျုံးဝင်လွှာမရှိသော အာမခံရရှိထားသည့် တစ်ဦးတစ်ယောက်စီထံသို့ ယေဘုယျအားဖြင့် ငွေကြေးတောင်းခံလွှာပေးပို့သော ပမာဏများကို ဆိုလိုသည်။ AGB ရာခိုင်နှုန်း (AGB percentage) ဆိုသည်မှာ FAP အရည်အချင်းပြည့်မီသော တစ်ဦးတစ်ယောက်ထံသို့ ထောက်ပံ့ပေးသည့် အရေးပေါ် သို့မဟုတ် အခြားသော ဆေးဘက်ဆိုင်ရာအရလိုအပ်သော စောင့်ရှောက်မှုအကျုံးအတွက် AGB ပေးသင့်မသင့် ဆုံးဖြတ်ရန်အတွက်မှာ ဆေးရုံမှအသုံးပြုသော စုစုပေါင်းကောက်ခံမှုများ၏ ရာခိုင်နှုန်းတစ်ခုကို ဆိုလိုခြင်းဖြစ်သည်။
- 3.3 "လျှောက်လွှာကာလ (Application Period)" ဆိုသည်မှာ ငွေကြေးထောက်ပံ့မှုအကူအညီအား တစ်စုံတစ်ဦးမှ လျှောက်ထားကောင်း လျှောက်ထားနိုင်သည့် အချိန်ကာလတစ်ခုကို ဆိုလိုခြင်းဖြစ်သည်။ OU Medicine ထံမှ ပုဂ္ဂိုလ်တစ်ဦးတစ်ယောက်ထံသို့ စာတိုက်မှသော်လည်းကောင်း အီလက်ထရောနစ်နည်းပညာဖြင့်သော်လည်းကောင်း စောင့်ရှောက်မှုအတွက် ပထမအကြိမ်ငွေတောင်းခံလွှာထွက်ဆိုချက်အား ပေးပို့ပြီးသည့်နောက်မှ ရက်ပေါင်း 240 မြောက်နေ့တွင် လျှောက်လွှာကာလသည် အဆုံးသတ်မည်ဖြစ်သည်။ သို့သော် အထူးပုံမှန်မဟုတ်သော အခြေအနေများရှိသည့်အပေါ်တွင်မူတည်ပြီး OU Medicine မှ လျှောက်လွှာကာလအား တိုးချဲ့ပေးကောင်း တိုးချဲ့ပေးမည်ဖြစ်သည်။
- 3.4 "ရွေးချယ်နိုင်သော ဝန်ဆောင်မှုများ (Elective Services)" ဆိုသည်မှာ အရေးပေါ် မဟုတ်သည့်၊ ထို့ပြင် ဆေးဘက်ဆိုင်ရာအရလိုအပ်ခြင်းမရှိသည့် ဝန်ဆောင်မှုများ သို့မဟုတ် လုပ်ငန်းစဉ်များအား ဆိုလိုခြင်းဖြစ်သည်။
- 3.5 "အထူးပုံမှန်မဟုတ်သော ကောက်ခံမှု ဆောင်ရွက်ချက် (Extraordinary Collection Action, ECA)" အား OU Medicine ငွေတောင်းခံလွှာပေးပို့ခြင်း နှင့် ကောက်ခံမှုဆိုင်ရာမူဝါဒအတွင်း သတ်မှတ်ဖော်ပြထားသည်။
- 3.6 "ပြည်ထောင်စုအဆင့် ဆင်းရဲချို့တဲ့မှုဆိုင်ရာလမ်းညွှန်ချက်များ (Federal Poverty Guidelines)" အား ကျန်းမာရေးနှင့် လူသား ဝန်ဆောင်မှုများဆိုင်ရာဌာနမှ ဆုံးဖြတ်သတ်မှတ်ထားပြီး၊ ဖယ်ဒရယ်မှတ်တမ်းအတွင်း ထုတ်ဝေထားသည်။
- 3.7 "ဆေးဘက်ဆိုင်ရာအရလိုအပ်သော စောင့်ရှောက်မှု (Medically Necessary Care)" ဆိုသည်မှာ အောက်ဖော်ပြပါ သတ်မှတ်ချက်များ အားလုံးနှင့် ပြည့်မီကိုက်ညီမှုရှိသော ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှု ဝန်ဆောင်မှုများ သို့မဟုတ် အထောက်အပံ့များကို ဆိုလိုသည် - (i) သမားတော်တစ်ဦးမှ ညွှန်ကြားထားပြီး သင့်တော်မှုရှိကာ ထို့ပြင် ဆေးဘက်ဆိုင်ရာ သို့မဟုတ် စိတ်ပိုင်းဆိုင်ရာ ကျန်းမာရေး ရောဂါအခြေအနေတစ်ခု၏ ရောဂါလက္ခဏာများ၊ ရောဂါရှာဖွေဖော်ထုတ်မှု သို့မဟုတ် ကုသမှုများအတွက် လိုအပ်ပေသည်။ (ii) ဆေးဘက်ဆိုင်ရာ သို့မဟုတ် စိတ်ပိုင်းဆိုင်ရာကျန်းမာရေး ရောဂါအခြေအနေတစ်ခု၏ ရောဂါရှာဖွေဖော်ထုတ်မှု သို့မဟုတ် တိုက်ရိုက်စောင့်ရှောက်မှု နှင့် ကုသမှုတို့အတွက် ထောက်ပံ့ပေးသည်။ (iii) ဝန်ဆောင်မှုဖော်ပြချက်အတွင်းရှိ ဆေးဘက်ဆိုင်ရာနှင့် စိတ်ပိုင်းဆိုင်ရာကျန်းမာရေး အသိုင်းအဝိုင်းအတွင်းမှ ကောင်းမွန်သော ဆေးဘက်ဆိုင်ရာ အလေ့ကျင့်မှုများ၏ စံချိန်စံညွှန်းများဖြင့် ပြည့်မီကိုက်ညီသည်။ (iv) လူနာဖြစ်သူ အဆင်ပြေစေရန်အတွက် သို့မဟုတ် ထောက်ပံ့သူ အဆင်ပြေစေရန်အတွက် အဓိကအခြေခံခြင်းမဟုတ်ပေ။ ထို့ပြင် (v) ဘေးကင်းလုံခြုံအန္တရာယ်ကင်းစွာဖြင့် ထောက်ပံ့နိုင်သည့် အသင့်တော်ဆုံးသော ဝန်ဆောင်မှု သို့မဟုတ် ထောက်ပံ့မှု ဖြစ်သည်။
- 3.8 "အာမခံမလုံလောက်သော (Underinsured)" ဆိုသည်မှာ အာမခံသည့်လူနာများသည် ၎င်းတို့၏ အိတ်ကပ်တွင်းမှတိုက်ရိုက်ပေးချေရသည့် ဆေးဘက်ဆိုင်ရာ ကုန်ကျစရိတ်များနှင့်ပတ်သက်၍ ငွေကြေး ဝန်ထုပ်ဝန်ပိုးဖြစ်နေခြင်းကိုဆိုလိုခြင်းဖြစ်သည်။ အကြောင်းရင်းမှာ နတ်ယူဖြတ်တောက်မှုများ၊ အိတ်ကပ်အတွင်းမှတိုက်ရိုက်ပေးချေရသည့် အများဆုံးပမာဏ ကန့်သတ်ချက်များ၊ ကန့်သတ်ထားသည့် အကျိုးမြတ်ခံစားခွင့်အစီအစဉ်များ သို့မဟုတ် စာချုပ်ပြုလုပ်ထားခြင်းမရှိသော အာမခံအစီအစဉ်များကြောင့် ဖြစ်သည်။

4.0 မူဝါဒ

၎င်း၏ တာဝန်ခံယူချက်တစ်စိတ်တစ်ပိုင်းဖြစ်သည်နှင့်အညီ OU Medicine သည် ငွေကြေးထောက်ပံ့မှုအပိုအပ်နေသည့် OU Medicine လူနာများအတွက် ငွေကြေးထောက်ပံ့မှုတောင်းဆိုချက်များအား ကြည့်ရှုစစ်ဆေး၊ ပြည့်စုံစေရန်မှာ မူတည်၍ တစ်သမတ်တည်းရှိသော လုပ်ငန်းစဉ်တစ်ခုအား ရေးဆွဲဆောင်ရွက်ခဲ့ပါသည်။ ယေဘုယျအားဖြင့် ငွေကြေးထောက်ပံ့မှုအတွက် အရည်အချင်းပြည့်မီမှုအား ဆုံးဖြတ်သည့်အခါတွင် လူနာဖြစ်သူ၏ စုစုပေါင်း အိမ်ထောင်စု ပင်ငွေအား ကျန်းမာရေးနှင့် လူသားဝန်ဆောင်မှုများဆိုင်ရာဌာနမှ နှစ်စဉ် ထုတ်ပြန်ထားသော ဖယ်ဒရယ် ဆင်းရဲချို့တဲ့မှုဆိုင်ရာလမ်းညွှန်ချက်များဖြင့် ယှဉ်တွဲနှိုင်းယှဉ်ခြင်းအားဖြင့် ဆုံးဖြတ်ပါသည်။ ဤမူဝါဒပေါ်လစီသည် ပြည်နယ်ဆိုင်ရာ ဖယ်ဒရယ်ဥပဒေများ၊ ထို့ပြင် ဌာနတွင်း ပင်ငွေကုဒ် ပုဒ်မ 501(r) အတွင်း သတ်မှတ်ထားသည့် ကန့်သတ်ချက်စည်းမျဉ်းများဖြင့် ပြည့်မီကုန်သွယ်မှုစီမံခန့်ခွဲမှုအတွက် ပြုလုပ်ထားခြင်းလည်း ဖြစ်သည်။ ဤမူဝါဒပေါ်လစီသည် အခြားသော ငွေကြေးထောက်ပံ့မှုဆိုင်ရာ မူဝါဒများအားလုံးအပေါ် အသာစီးရ စိုးမိုးမှုရှိမည်ဖြစ်သည်။

OU Medicine သည် ငွေကြေးထောက်ပံ့မှုအတွက် အရည်အချင်းပြည့်မီမှုအား ဆုံးဖြတ်ရာတွင် ဤမူဝါဒနှင့်အညီ တစ်စုံတစ်ဦးသည် ငွေကြေးအကူအညီလိုအပ်မှု ရှိမရှိပေါ်အခြေခံပြီး ဆုံးဖြတ်မည်ဖြစ်ပြီး၊ လူနာဖြစ်သူ၏ အသက်အရွယ်၊ ကျား၊မ လိင်ကွဲပြားမှု၊ မျိုးနွယ်၊ ရွှေ့ပြောင်းနေထိုင်သူအခြေအနေ၊ လိင်စိတ်ဖွင့်ဟမှု၊ ဘာသာရေး တိမ်းညွတ်မှု၊ သို့မဟုတ် လူနာဖြစ်သူထံတွင် ကျန်းမာရေး အကျိုးပင်လွှမ်းခြုံမှုရှိမရှိ၊ အစရှိသော အချက်များအား ထည့်သွင်းစဉ်းစားမည် မဟုတ်ပေ။

ပြည်ထောင်စုအဆင့် အရေးပေါ်ဆေးဘက်ဆိုင်ရာကုသမှု နှင့် အလုပ်သမား အကူအညီ (EMTALA) စည်းမျဉ်းစည်းကမ်းများနှင့်အညီ OU Medicine သည် တစ်စုံတစ်ဦးမှ အရေးပေါ်ဆေးဘက်ဆိုင်ရာအကူအညီ ရှာဖွေတောင်းခံခြင်းကို အဟန့်အတားဖြစ်စေမည့် ဆောင်ရွက်ချက်မှန်သမျှအား တားမြစ်ထားပါသည်။ အဆိုပါသော ဆောင်ရွက်ချက်များ ဆိုသည်မှာ အရေးပေါ်ဆေးဘက်ဆိုင်ရာ ရောဂါအခြေအနေများအတွက် ကုသမှု လက်ခံရယူခြင်းမပြုမီ အရေးပေါ် လူနာဖြစ်သူများအား ငွေတောင်းဆိုခြင်း၊ သို့မဟုတ် စောင့်ရှောက်မှုထောက်ပံ့ခြင်းအား အဟန့်အတားဖြစ်စေမည့် အကြောင်းကောက်ခံမှု ဆောင်ရွက်ချက်များအား ခွင့်ပြုခြင်း၊ ခွဲခြားဆက်ဆံမှုများမရှိဘဲ အရေးပေါ်ဆေးဘက်ဆိုင်ရာစောင့်ရှောက်မှုထောက်ပံ့ခြင်းကို အဟန့်အတားဖြစ်စေခြင်း အစရှိသည်တို့ကို ဆိုလိုခြင်းဖြစ်သည်။

5.0 အရည်အချင်းပြည့်မီမှုဆိုင်ရာ စံသတ်မှတ်ချက်များ

လျှောက်လွှာကာလ အတောအတွင်းတွင် အားလုံးသော လူနာများသည် ငွေကြေးထောက်ပံ့မှုအတွက် လျှောက်ထားရန် အရည်အချင်းပြည့်မီမည်ဖြစ်သည်။ ငွေကြေး ထောက်ပံ့မှုသည် အရေးပေါ်အခြေအနေ သို့မဟုတ် ဆေးဘက်ဆိုင်ရာအရလိုအပ်သော ဝန်ဆောင်မှုများအတွက်သာလျှင် ရရှိနိုင်မည်ဖြစ်ပြီး၊ ရွေးချယ်နိုင်သော ဝန်ဆောင်မှုများအတွက် အကျိုးပင်လွှမ်းခြုံမှုမရှိပေ။ ဤမူဝါဒပေါ်လစီသည် ၎င်း၏အထွေထွေဝန်ဆောင်မှုဆောင်ရွက်မှုအားရှိ OU Medicine မှတစ်ဆင့် ငွေတောင်းခံလွှာပေးပို့သည့် ဝန်ဆောင်မှုများအား အကျိုးပင်လွှမ်းခြုံမှုရှိသည်။ OU Medicine အတွင်း ထောက်ပံ့ထားသည့် ဝန်ဆောင်မှုများအားလုံးအား OU Medicine ဝန်ထမ်းများသာ ထောက်ပံ့ထားခြင်း မဟုတ်ပေ။ သို့ဖြစ်သောကြောင့် ဤမူဝါဒပေါ်လစီအားဖြင့် အကျိုးပင်လွှမ်းခြုံမှု ရှိချင်မှရှိမည်ဖြစ်သည်။ ခန့်အပ်ထားခြင်းမရှိသော သမားတော်များမှ ထောက်ပံ့ပေးသည့် ကျွမ်းကျင်ဝန်ဆောင်မှုများတွင် ဖော်ပြပါပုံပါဝင်ပြီး အကန့်အသတ်မရှိပေ - အရေးပေါ်ခန်းအတွင်းမှ သမားတော်များ၊ ရောဂါဗေဒဌာန၊ ရေဒီယိုရောင်ခြည်ခန်း နှင့် မေဆေးဌာနတို့သည် ဤမူဝါဒဖြင့် အကျိုးပင်လွှမ်းခြုံမှုမရှိပေ။ ဤကျွမ်းကျင်သူများသည် ၎င်းတို့၏ကျွမ်းကျင်ဝန်ဆောင်မှုများအတွက် သီးခြား ငွေတောင်းခံလွှာပေးပို့မည်ဖြစ်သည်။ OU Medicine မှ ခန့်အပ်ထားသော သမားတော်များမှာမူ ဤမူဝါဒပေါ်လစီလက်အောက်တွင် အကျိုးပင်လွှမ်းခြုံမှုရှိပေသည်။ အကျိုးပင်လွှမ်းခြုံမှုရှိသော အကျိုးပင်လွှမ်းခြုံမှုမရှိသော ထောက်ပံ့သူများ၏ စာရင်းအပြည့်အစုံအား ဤမူဝါဒပေါ်လစီ၏ နောက်ဆက်တွဲ "A" တွင် ဖော်ပြနိုင်ပါသည်။ ဤစာရင်းအား အွန်လိုင်းပေါ်တွင် www.oumedicine.com ၌ ရရှိနိုင်ပါသည်။

OU Medicine သည် ငွေကြေးထောက်ပံ့မှုအတွက် အရည်အချင်းပြည့်မီမှုအား ဆုံးဖြတ်သည့်အခါတွင် လူနာဖြစ်သူ၏ ပင်ငွေအဆင့်၊ မိသားစုအရွယ်အစား၊ ပိုင်ဆိုင်မှုများ သို့မဟုတ် လူနာဖြစ်သူ သို့မဟုတ် လူနာ၏မိသားစုများ ရရှိသည့် အခြားသော ပင်ငွေအရင်းအမြစ်များ နှင့် ဆေးရုံကောက်ခံမှု ငွေပမာဏများတို့အား ထည့်သွင်းစဉ်းစားသွားမည်ဖြစ်သည်။ ဤနည်းလမ်းသည် ငွေကြေးထောက်ပံ့မှုအားလိုအပ်ကောင်းလိုအပ်မည့် လူနာများအား ပံ့ပိုးထောက်ပံ့နိုင်ရန်အတွက် မျှတပြီး တိကျမှန်ကန်သော နည်းလမ်းတစ်ခုဖြစ်သည်။ တစ်ဦးတစ်ယောက်စီ၏ ငွေကြေးပေးချေနိုင်စွမ်းအပေါ် အခြေခံပြီး ငွေကြေးထောက်ပံ့မှု အပြည့်အဝအား ပေးအပ်သွားမည်ဖြစ်သည်။ အရည်အချင်းပြည့်မီသောသူများတွင် အာမခံမရှိသောလူနာများနှင့် အာမခံရှိသော်လည်း မလုံလောက်သည့် လူနာများတို့ ပါဝင်ကြမည်။

OU Medicine သည် ယေဘုယျအားဖြင့် ငွေတောင်းခံလွှာပေးပို့သော ပမာဏများ နှင့် လက်ရှိပြုတွဲဒိန်းနှစ်အတွက် ထုတ်ပေးထားသည့် ဖယ်ဒရယ် ဆင်းရဲချို့တဲ့မှုဆိုင်ရာ လမ်းညွှန်ချက်များအပေါ် အခြေခံသည့် ငွေကြေးထောက်ပံ့မှု အရည်အချင်းပြည့်မီမှုဆိုင်ရာ လမ်းညွှန်တစ်ခုအား အသုံးပြုသွားမည်ဖြစ်သည်။ ငွေကြေး ထောက်ပံ့မှု အရည်အချင်းပြည့်မီမှုဆိုင်ရာ လမ်းညွှန်ချက်များအား OU Medical Center, 1200 Everett Drive, Oklahoma City, OK 73104 တွင် ထိန်းသိမ်းထားရှိမည်ဖြစ်သည်။ ငွေကြေးထောက်ပံ့မှုလမ်းညွှန်ချက်များအား U.S. ကျန်းမာရေးနှင့် လူသားဝန်ဆောင်မှုများဆိုင်ရာဌာနမှ ဖယ်ဒရယ်မှတ်တမ်းအတွင်း ထုတ်ပြန်ထားသည့် ဖယ်ဒရယ် ဆင်းရဲချို့တဲ့မှုဆိုင်ရာ လမ်းညွှန်ချက်များနှင့်အညီ နှစ်စဉ် ဖွမ်းမပြင်ဆင်သွားမည်ဖြစ်သည်။

6.0 ငွေကြေးထောက်ပံ့မှုလုပ်ငန်းစဉ်အား လူထုအကြားသိရှိလာစေရန် တိုင်းတာဆောင်ရွက်မှုများ

ငွေကြေးထောက်ပံ့မှုမူဝါဒ၏ မိတ္တူကော်ပီများ၊ ရိုးရှင်းသော ဘာသာစကားဖြင့် အကျဉ်းချုပ်ဖော်ပြချက်၊ နှင့် ငွေကြေးထောက်ပံ့မှု လျှောက်လွှာအား အများလူထု ကျယ်ပြန့်စွာသိရှိလာစေရန် ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ပြီး၊ အောက်ဖော်ပြပါနည်းလမ်းများဖြင့် ရရှိနိုင်မည်ဖြစ်သည် -

- 6.1 အွန်လိုင်းမှတစ်ဆင့် OU Medicine ၏ ဝက်ဘ်ဆိုဒ်ပေါ်တွင် www.oumedicine.com.
- 6.2 တယ်လီဖုန်းအားဖြင့် OU Medicine သုံးစွဲသူဝန်ဆောင်မှုထံ၊ 1-866-656-8715။

OU Medicine, Inc.
ငွေကြေးထောက်ပံ့မှုဆိုင်ရာ မူဝါဒ

- 6.3 စာတိုက်အားဖြင့် OU Medicine အသုံးပြုသူ ဝန်ဆောင်မှု (Customer Service) ၊ 711 Stanton L. Young Blvd., Suite 100, Oklahoma City, OK 73104
- 6.4 လွှင့်တင်ထားသည့် ဆိုင်းဘုတ်များ၊ စက္ကူကော်ပီများ နှင့် လက်ကမ်းစာစောင်များအား အရေးပေါ် ဌာနများ၊ ဆေးရုံတက်ရောက်မှုစရိတ်များ နှင့် OU Medicine အထွေထွေဝန်ဆောင်ထောက်ပံ့မှုအထောက်အပံ့များ အားလုံး၏ စီးပွားရေးရုံးခန်းများတွင် ထားရှိထားပြီး၊ ဆေးရုံ၏ ဝန်ဆောင်မှုစရိတ်အတွက် သင့်တော်သော ဘာသာစကားများဖြင့် ထားရှိထားပါသည်။
- 6.5 လူကိုယ်တိုင်လာရောက်၍ လိုအပ်သလို ငွေကြေးအကြံပေးများဖြင့် တွေ့ဆုံလည်ပတ်မှုများမှတစ်ဆင့်၊ OU Medicine အထွေထွေဝန်ဆောင်ထောက်ပံ့မှုများ၊ စာရင်းသွင်းစားပွဲတို့ရှိ လူနာများဖြင့်၊ ထိုပြင် သက်ဆိုင်ရာဝန်ထမ်းများဖြင့် သင့်တော်သည့်အချိန်တွင် ဆွေးနွေးတိုင်ပင်ခြင်းအားဖြင့်။
- 6.6 ငွေတောင်းခံလွှာပေးပို့သည့် ထွက်ဆိုချက်များတွင် ငွေကြေးထောက်ပံ့မှုနှင့်ပတ်သက်ပြီး စုံစမ်းမေးမြန်းနိုင်သည့် ဖုန်းနံပါတ်တစ်ခု ထည့်သွင်းထားမည် ဖြစ်သည်။

7.0 ငွေကြေးထောက်ပံ့မှုလျှောက်ထားရန် သို့မဟုတ် ရယူရန်အတွက် နည်းလမ်းများ

- 7.1 လူနာတစ်ဦးသည် ငွေကြေးထောက်ပံ့မှုအတွက် အရည်အချင်းပြည့်မီမှုရှိမရှိ ဆုံးဖြတ်မှုတစ်ခုအား လူနာဖြစ်သူ၊ OU Medicine ကိုယ်စားလှယ်၊ ပြင်ပ အေဂျင်စီတစ်ခု၊ သို့မဟုတ် လူနာ၏ကိုယ်စား စိတ်ဝင်တစားရှိသော ပါတီအဖွဲ့တစ်ခုမှ စတင်ကောင်း စတင်မည် ဖြစ်သည်။ လိုအပ်သော ဆေးဘက်ဆိုင်ရာဝန်ဆောင်မှုများအတွက် လူနာ၏ ငွေကြေးပေးချေနိုင်စွမ်းမရှိမှုအား အတည်ပြုနိုင်သည့် လိုလောက်သော အချက်အလက်များရှိပြီးချိန်တွင် လူနာဖြစ်သူအား ငွေကြေးထောက်ပံ့မှုရရှိသူလူနာတစ်ဦးအဖြစ် သတ်မှတ်မည် ဖြစ်သည်။ ဖြစ်နိုင်ခြေရှိသော ငွေကြေးထောက်ပံ့မှု ရရှိနိုင်သူများအဖြစ် ဖော်ထုတ်တွေ့ရှိရသော လူနာများထံသို့ ငွေကြေးထောက်ပံ့မှုအတွက်ထုတ်အား ကမ်းလှမ်းပေးမည်ဖြစ်သည်။ ဤအတွက်တွင် ငွေကြေးထောက်ပံ့မှုဆိုင်ရာ မူဝါဒ မိတ္တူတစ်စောင်၊ သက်ဆိုင်ရာ ရိုးရှင်းသော ဘာသာစကားဖြင့် အကျဉ်းချုပ်ဖော်ပြချက်၊ ငွေတောင်းခံလွှာပေးပို့ခြင်းနှင့် ကောက်ခံခြင်းဆိုင်ရာမူဝါဒ နှင့် ငွေကြေးထောက်ပံ့မှုလျှောက်လွှာတို့ ပါဝင်မည်ဖြစ်သည်။ ၎င်းအတွက်ထုတ်များသည် စာရွက်စာတမ်းကိစ္စများ ဖြည့်စွက်ရန် အချက်အလက်များ၊ လိုအပ်သော အပိုဆောင်း စာရွက်စာတမ်းများ နှင့် လိုအပ်သော တင်သွင်းမှုလုပ်ငန်းစဉ်ဆိုင်ရာ အချက်အလက်များကိုလည်း ထောက်ပံ့ပေးမည်ဖြစ်သည်။
- 7.2 ငွေကြေးထောက်ပံ့မှုအတွက် ထည့်သွင်းစဉ်းစားခံလိုသော ဆန္ဒရှိသည့် လူနာများမှန်သမျှအနေနှင့်ဖယ်ဒရယ် နှင့်/သို့မဟုတ် ၎င်းတို့ အရည်အချင်းပြည့်မီကောင်းပြည့်မီသော ပြည်နယ်အစီအစဉ်တစ်ခု၏ အရည်အချင်းပြည့်မီမှုဆိုင်ရာ ကန့်သတ်ချက်များဖြင့် အပြည့်အဝ ပူးပေါင်း၊ လိုက်နာမှုပြုရမည်ဖြစ်သည်။
- 7.3 နတ်ယူဖြတ်တောက်မှု၊ ပူးတွဲပေးချေမှုအာမခံ အစရှိသည်တို့၏ ရလဒ်ကြောင့် သို့မဟုတ် အာမခံအကျိုးမြတ်ခံစားခွင့်များ ကုန်ဆုံးသွားသည့်အတွက်ကြောင့် လူနာတစ်ဦးမှ ကြွေးတင်ကျန်ရှိသော ကျန်ရှိနေသည့် လက်ကျန်စာရင်းများအတွက် အကယ်၍ လူနာဖြစ်သူသည် အရည်အချင်းပြည့်မီမှုဆိုင်ရာ ကန့်သတ်ချက်စည်းမျဉ်းများဖြင့် ပြည့်မီကိုက်ညီပါက ငွေကြေးထောက်ပံ့မှုရရှိရန်အတွက် အရည်အချင်း ပြည့်မီကောင်း ပြည့်မီနိုင်ပေသည်။ အာမခံရှိသည့် လူနာများအနေနှင့် အာမခံတောင်းဆိုချက်ဆိုင်ရာ တင်သွင်းမှုများမှန်သမျှအား ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုဖြင့်၊ ၎င်းတို့၏ အာမခံအား သုံးပစ်ရမည်ဖြစ်သည်။ သို့မဟုတ် ငွေကြေးထောက်ပံ့မှုအတွက် အရည်အချင်းပြည့်မီလာခြင်းမရှိသေးမှီ ဖြစ်နိုင်ခြေရှိသော အာမခံအကျိုးပင်လွှမ်းခြုံမှုအား သုံးပစ်ရမည်ဖြစ်သည်။
- 7.4 ငွေကြေးထောက်ပံ့မှုအတွက် အက်ဖြတ်သုံးသပ်မှုအား ခံယူရန်အတွက်မှာ OU Medicine ငွေကြေးထောက်ပံ့မှုဆိုင်ရာ လျှောက်လွှာ တစ်စောင်အား ဖြည့်စွက်၍ ပံ့ပိုးစာရွက်စာတမ်းများ ထောက်ပံ့ပေးရမည်မှာ လူနာ၏ တာဝန်ပင် ဖြစ်သည်။ ဤပြီးပြည့်စုံသော လျှောက်လွှာအား OU Medicine Customer Service Center (OU Medicine သုံးစွဲသူဝန်ဆောင်မှုစင်တာ)၊ Patient Account Service (လူနာစာရင်းဝန်ဆောင်မှု) ထံသို့ ဖော်ပြပါသို့ လိပ်မူပြီး တင်သွင်းရမည်ဖြစ်သည် - Research and Correspondence Dept. 10030 MacArthur Blvd. Irving, TX 75063.

စာရွက်စာတမ်းများတွင် အောက်ဖော်ပြပါတို့ ပါဝင်ကောင်း ပါဝင်ရပေမည် -

- 7.4.1 မကြာသေးမှီနောက်ဆုံး ပြက္ခဒိန်နှစ်မှ ပြည်ထောင်စုအဆင်/ပြည်နယ် အဆင် အခွန်ပြန်အပ်မှုများ၊ ဤတွင် ချိန်ညှိထားသော စုစုပေါင်းဝင်ငွေ၊ နှင့်/သို့မဟုတ် ပံ့ပိုးထားသည့် W-2s သို့မဟုတ် 1099s တို့ပါဝင်ရပေမည်။
- 7.4.2 အလုပ်ရှင်ထံမှ လုပ်ခဖြတ်ပိုင်းများ။
- 7.4.3 ဝင်ငွေအရင်းအမြစ်များနှင့်ပတ်သက်သည့် ရေးသား စာရွက်စာတမ်းများ။
- 7.4.4 ပြီးခဲ့သည့် သုံးလအတွက် ဘဏ်ထွက်ဆိုချက်များအားလုံး၏ မိတ္တူကော်ပီများ။

OU Medicine, Inc.
ငွေကြေးထောက်ပံ့မှုဆိုင်ရာ မူဝါဒ

ဤစာရွက်စာတမ်းများအား ထောက်ပံ့ရန် ပျက်ကွက်ပါလျှင် ငွေကြေးထောက်ပံ့မှု ငြင်းဆိုကောင်း ငြင်းဆိုခံရနိုင်သည့် ရလဒ်ထွက်ပေါ်နိုင်ပါသည်။ အကယ်၍ လူနာဖြစ်သူသည် ဤတောင်းဆိုထားသော စာရွက်စာတမ်းများအား ထောက်ပံ့ပေးနိုင်ခြင်းမရှိပါလျှင် လူနာဖြစ်သူနေ့နှင့် မည်သည့်အတွက်ကြောင့် ထိုသို့မထောက်ပံ့ပေးနိုင်ကြောင်း အသေးစိတ်ရှင်းလင်းချက်တစ်ခုအား ထောက်ပံ့ပေးရန် လိုအပ်မည်ဖြစ်ပါသည်။

7.5 လူနာများသည် ငွေကြေးထောက်ပံ့မှုအတွက် အရည်အချင်းပြည့်မီမှု ရှိမရှိ တတိယပါတီအဖွဲ့ ရောင်းချသူများမှတစ်ဆင့် စစ်ဆေးခြင်းကိုလည်း ခံကောင်း ခံရနိုင်ပေသည်။ ထို့ပြင် လူနာဖြစ်သူသည် လျှောက်လွှာအား အပြည့်အဝ ဖြည့်စွက်ခြင်းမပြုနိုင်လျှင် သို့မဟုတ် လိုအပ်သော ထောက်ပံ့စာရွက်စာတမ်းများ အချို့ သို့မဟုတ် အားလုံးကို ထောက်ပံ့ပေးနိုင်ခြင်းမရှိလျှင် စတိုးရမှတ် ပေးချေနိုင်စွမ်းပေါ် အခြေခံပြီး ငွေကြေးထောက်ပံ့မှုအတွက် အရည်အချင်းပြည့်မီမှုအား ဆုံးဖြတ်ကောင်း ဆုံးဖြတ်ခံရနိုင်ပါသည်။

7.6 လူနာများ အားလုံးသည် ၎င်းတို့၏ နောက်ထပ် မိသားစုဝင်တစ်ဦးအား ယခင်က ထောက်ပံ့ခွင့်ပြုထားခံရသည့်တိုင် ငွေကြေးထောက်ပံ့မှုအတွက် တစ်ဦးချင်းအလိုက် ထောက်ပံ့ခွင့်ပြုချက်အား ရယူရမည်ဖြစ်ပါသည်။

7.7 လျှောက်လွှာကြည့်ရှုစစ်ဆေးမှု၊ ထောက်ပံ့ခွင့်ပြုမှု သို့မဟုတ် ငြင်းဆန်မှု လုပ်ငန်းစဉ် နှင့် ဆုံးဖြတ်ချက်အား လူနာထံအကြောင်းကြားမှု ဆောင်ရွက်ချက်သည် ပြီးပြည့်စုံသော လျှောက်လွှာတစ်စောင်အား အားလုံးသော ပံ့ပိုးစာရွက်စာတမ်းများနှင့်အတူ လက်ခံရရှိပြီးသည့်နေ့စွဲမှ စပြီး ရက်ပေါင်း သုံးဆယ် (30) သို့မဟုတ် စာရင်းအား နောက်ဆုံးသတ် ငွေတောင်းခံလွှာပေးပို့ချိန်၊ သို့မဟုတ် ၎င်းတို့နှစ်ခုထဲမှ ပို၍နောက်ကျသောနေ့စွဲထက်ပိုပြီး ကြန့်ကြာခြင်းမရှိစေသင့်ပေ။ OU Medicine ငွေကြေးအကြံပေးတစ်ဦး၊ တာဝန်ပေးအပ်ခြင်းခံရသည့် စီးပွားရေးရုံးခန်း ကိုယ်စားလှယ်၊ သို့မဟုတ် ငွေကြေးထောက်ပံ့မှုအား ကမ်းလှမ်းရန်အခွင့်အာဏာရှိသည့် အမှုဆောင်တစ်ဦး သည် အမှုကိစ္စတစ်ခုချင်းစီအား ကြည့်ရှုစစ်ဆေးပြီး ငွေကြေးထောက်ပံ့မှု ကမ်းလှမ်းခြင်းပြုမပြု ဆုံးဖြတ်မည်ဖြစ်ပါသည်။ ငွေကြေးထောက်ပံ့မှုအားတောင်းဆိုသည့် လူနာများအားလုံးသည် ၎င်းလူနာဖြစ်သူ ငွေကြေးထောက်ပံ့မှုအား ခွင့်ပြုခံရကြောင်း၊ သို့မဟုတ် ငြင်းဆန်ခံရကြောင်း အကြောင်းကြားသည့် စာတစ်စောင်အား လက်ခံရရှိမည်ဖြစ်ပါသည်။ လူနာဖြစ်သူမှ ထောက်ပံ့ပေးသည့် အကောင်းဆုံးရရှိနိုင်သော ဆက်သွယ်လိပ်စာ အချက်အလက်အား အသုံးပြုပြီး စာအား စာတိုက်ပေးပို့မည် ဖြစ်ပါသည်။ ငွေကြေးထောက်ပံ့မှုခွင့်ပြုကာလအား 12 လ ရရှိပါသည်။ သို့သော်လည်း လူနာဖြစ်သူသည် အဆိုပါကာလအတောအတွင်း ပင်ငွေ နောက်ဆက် ပြောင်းလဲမှုများ သို့မဟုတ် ဖယ်ဒရယ် ဆင်းရဲချို့တဲ့မှုအဆင့်တွင် ပြောင်းလဲမှုအား OU Medicine ထံသို့ အကြောင်းကြားရန် လိုအပ်ပေသည်။

အကယ်၍ မိမိတို့၏ပင်ငွေအဆင့် ပြောင်းလဲမှု တစ်စုံတစ်ရာတွင် ပါဝင်သော အချက်အလက်အသစ်များသည် ငွေကြေးထောက်ပံ့မှုအတွက် လူနာဖြစ်သူ၏ အရည်အချင်းပြည့်မီမှုပေါ် သို့ အပြောင်းအလဲဖြစ်စေမည်ဆိုလျှင် လူနာဖြစ်သူအား ပြန်လည်လျှောက်ထားစေနိုင်သော အခွင့်အရေးအား OU Medicine မှ ထိန်းသိမ်းရရှိထားပါသည်။

7.8 လျှောက်လွှာကာလအတွင်း ပြီးပြည့်စုံသော ငွေကြေးထောက်ပံ့မှုလျှောက်လွှာ တစ်စောင်အား လက်ခံရရှိသည့်ဖြစ်စဉ်တွင်မူ OU Medicine အနေနှင့် လူနာဖြစ်သူသည် ဤမူဝါဒလက်အောက်ရှိ ငွေကြေးထောက်ပံ့မှုအတွက် အရည်အချင်းပြည့်မီမှုမရှိ ဆုံးဖြတ်ရန်အတွက်မှာ ကျိုးကြောင်းသင့်လျော်သော ကြိုးပမ်းအားထုတ်မှုများပြုလုပ်လျက်ရှိစဉ် တစ်ဖက်တွင်လည်း အထူးပုံမှန်မဟုတ်သော ကောက်ခံမှု ဆောင်ရွက်ချက်များ (ECA များ) မှန်သမျှအား ဆိုင်းငံ့ထားမည်ဖြစ်ပါသည်။ လျှောက်လွှာကာလအတွင်း ပြီးပြည့်စုံမှုမရှိသော ငွေကြေးထောက်ပံ့မှုလျှောက်လွှာ တစ်စောင်အား လက်ခံရရှိသည့်ဖြစ်စဉ်တွင်မူ OU Medicine မှ လူနာဖြစ်သူထံသို့ ECA များအား စတင်ကောင်း စတင်မည်ဖြစ်ကြောင်း ရေးသားအကြောင်းကြားချက် သို့မဟုတ် ငွေကြေးထောက်ပံ့မှု လျှောက်လွှာသည် ပြီးပြည့်စုံမှုမရှိကြောင်း ရေးသားအကြောင်းကြားချက်အား ထောက်ပံ့ပေးမည်ဖြစ်ပြီး တစ်ဖက်တွင်လည်း ECA များအား ရက်ပေါင်း သုံးဆယ် (30) ထက် မကျော်လွန်စေဘဲ ဆိုင်းငံ့ထားမည်ဖြစ်ပါသည်။ ကောက်ခံမှု ဆောင်ရွက်ချက်အား အောက်ဖော်ပြပါ အခြေအနေများတွင် ပြန်လည်စတင်မည်ဖြစ်သည် - (i) တစ်စိတ်တစ်ပိုင်း ချိန်ညှိမှု ဖြစ်ပေါ်သည်။ (ii) လူနာဖြစ်သူသည် ငွေကြေးထောက်ပံ့မှုလုပ်ငန်းစဉ်နှင့်အတူ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရန် ပျက်ကွက်သည်။ သို့မဟုတ် (iii) လူနာဖြစ်သူသည်ငွေကြေးထောက်ပံ့မှုအတွက် အရည်အချင်းပြည့်မီခြင်းမရှိပေ။

7.9 OU Medicine ဝန်ထမ်းများသည် လူနာတစ်ဦးစီ၏ လျှို့ဝှက်စောင့်ထိန်းမှု နှင့် တစ်ဦးစီ၏ ဂုဏ်သိက္ခာအား ထိန်းသိမ်းထားမည်ဖြစ်ပါသည်။ အားလုံးသော လျှောက်လွှာအချက်အလက်များနှင့် ပံ့ပိုး စာရွက်စာတမ်းများအား ကျန်းမာရေး အချက်အလက် ရွှေ့ပြောင်းနိုင်မှု နှင့် တာဝန်ယူမှုဆိုင်ရာ အတိတ်အကျန် အတိတ် OU Medicine မှတ်တမ်းများ ထိန်းသိမ်းမှု မူဝါဒတို့နှင့်အညီ ထိန်းသိမ်းသွားမည် ဖြစ်ပါသည်။

8.0 ငွေကြေးထောက်ပံ့မှု တွက်ချက်ခြင်းဆိုင်ရာအခြေခံ

8.1 OU Medicine ငွေကြေးထောက်ပံ့မှုအတွက် အရည်အချင်းပြည့်မီသော လူနာများအား အပြည့်အဝကောက်ခံသော ပမာဏ (စုစုပေါင်း ပမာဏများ) ထက် ပိုလျော့နည်း၍ ကောက်ခံမည်ဖြစ်ပါသည်။ အကယ်၍ ဤမူဝါဒ၏ ကန့်သတ်ချက်စည်းမျဉ်းများဖြင့် ပြည့်မီကိုက်ညီပါလျှင် လက်ရှိ ပြည်ထောင်စုအဆင့် ဆင်းရဲချို့တဲ့မှုဆိုင်ရာ လမ်းညွှန်ချက်များ၏ 200% အထိသော အရင်းအမြစ်များအားလုံးမှ ပင်ငွေရှိသော လူနာများသည် မိမိတို့၏ ဆေးရုံဝန်ဆောင်မှု၏ 100% လျှော့စျေး အတွက် အရည်အချင်းပြည့်မီမည်ဖြစ်ပါသည်။

8.2 ကပ်ဘေးပျက်စီးထိခိုက်မှုဆိုင်ရာ အထောက်အပံ့များကိုမူ အကယ်၍ လူနာဖြစ်သူထံတွင် မိမိတို့၏ ငွေကြေးပေးချေနိုင်စွမ်းထက်ကျော်လွန်သည့် OU Medicine ထံသို့ လက်ကျန်ပေးချေရန် ကျန်ရှိပါက ငွေကြေးထောက်ပံ့မှု မူဝါဒ လက်အောက်တွင် သို့မဟုတ်ပါက အရည်အချင်းပြည့်မီခြင်းမရှိသော လူနာများအတွက် ရရှိကောင်း ရရှိနိုင်မည်ဖြစ်ပါသည်။

OU Medicine, Inc.
ငွေကြေးထောက်ပံ့မှုဆိုင်ရာ မူဝါဒ

8.3 အရည်အချင်းပြည့်မီသော လူနာများအား အရေပေါ်လိုအပ်သော သို့မဟုတ် ဆေးဘက်ဆိုင်ရာအရလိုအပ်သော စောင့်ရှောက်မှုအတွက် ယေဘုယျအားဖြင့် ငွေကြေးတောင်းခံလွှာပေးပို့သော ပမာဏများ (AGB) များထက် ပိုမိုကျော်လွန်ပြီး ငွေကြေး ကောက်ခံခြင်းပြုမည်မဟုတ်ပေ။ AGB အား သတ်မှတ်ဆုံးဖြတ်ရန်အတွက် Medicare နှုန်းများပေါ်အခြေခံသည့် အလားအလာရှိမှုဆိုင်ရာ နည်းလမ်းအား အသုံးပြုသွားမည်ဖြစ်သည်။

9.0 ငွေကြေးထောက်ပံ့မှု ငြင်းဆန်မှု

- 9.1 အကယ်၍ လူနာဖြစ်သူ သို့မဟုတ် တာဝန်ရှိသော ပါတီအဖွဲ့သည် OU Medicine ကိုယ်စားလှယ်များဖြင့် အလုပ်လုပ်ရာ၌ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုမရှိလျှင် သို့မဟုတ် ကျိုးကြောင်းသင့်လျော်သော ကြိုးပမ်းအားထုတ်မှုများသို့ တုံ့ပြန်ဆောင်ရွက်ခြင်းမရှိလျှင် သို့မဟုတ် လူနာဖြစ်သူ သို့မဟုတ် တာဝန်ရှိသော ပါတီအဖွဲ့သည် မိမိတို့၏ ဝင်ငွေ အိမ်ထောင်စု အရွယ်အစား၊ ပိုင်ဆိုင်မှုများ၊ သို့မဟုတ် စောင့်ရှောက်မှုအတွက်ပေးချေရန် ငွေကြေးဆိုင်ရာ နည်းလမ်းများအား ပြသကောင်း ပြသသည့် ရရှိနိုင်သော အခြားအရင်းအမြစ်များ အစရှိသည်တို့နှင့်ပတ်သက်သည့် အချက်အလက်များအပါအဝင် မှားယွင်းသော အချက်အလက်များအား ထောက်ပံ့ပေးပါက လူနာဖြစ်သူထံသို့ ငွေကြေးထောက်ပံ့မှုအား ငြင်းဆန်ခံရမည်ဖြစ်သည်။ ယခင်က ထောက်ပံ့ထားသည့် ဝန်ဆောင်မှုများအတွက် ကောက်ခံမှုများအား တာဝန်ရှိရာ ပါတီအဖွဲ့ထံသို့ ငွေတောင်းခံလွှာပေးပို့မည်ဖြစ်သည်။
- 9.2 အကယ်၍ လူနာဖြစ်သူသည် OU Medicine မှ ထောက်ပံ့သည့် စောင့်ရှောက်မှုနှင့်ဆက်နွယ်ပြီး တတိယပါတီအဖွဲ့ ငွေကြေးဖြေရှင်းမှု အား လက်ခံရရှိလျှင် အဆိုပါလူနာဖြစ်သူအနေနှင့် လက်ရှိ နှင့် အနာဂတ် စောင့်ရှောက်မှုအတွက် ဖြေရှင်းမှုမှန်သမျှ၏ ပမာဏအပြည့်အဝအား အားလုံး သုံးစွဲကုန်ဆုံးသွားသည့်အထိ အသုံးပြုပစ်ရန် မျှော်လင့်ထားသည်။
- 9.3 ဒေသန္တာတရအဆင့်၊ ပြည်နယ်အဆင့်သို့မဟုတ် ပြည်ထောင်စုအဆင့် ဥပဒေများ ချိုးဖောက်ခြင်းဖြစ်သည့် အပြုအမူ၏ ရလဒ်အဖြစ် ဒေသန္တာတရအဆင့်၊ ပြည်နယ်အဆင့်သို့မဟုတ် ပြည်ထောင်စုအဆင့် အစိုးရ အေဂျင်စီတစ်ခု စောင့်ကြပ်မှု/အုပ်ထိန်းမှုအတွင်းရှိနေသည့် လူနာတစ်ဦးသည် ငွေကြေးထောက်ပံ့မှုအား မရရှိနိုင်ပေ။

10.0 နှစ်ချိုးအရည်အချင်းပြည့်မီသော လူနာများထံသို့ ကမ်းလှမ်းပေးသည့် ငွေကြေးထောက်ပံ့မှု

လက်ရှိ OU Medicine ၌ နေရာတကျရှိသော Medicare အကြေးဆိုးမူဝါဒ နှင့် လုပ်ငန်းစဉ်များအား အသုံးပြုပြီး Medicare ၏ အလှူဒါနပြုမှုအား ပယ်ဖျက်ပစ်မည်ဖြစ်သည်။

11.0 စောင့်ကြပ်ကြည့်ရှုမှု

OU Medicine ဒီဂျစ်တယ်တာဝန်များဘုတ်အဖွဲ့၊ သို့မဟုတ် ၎င်း၏ တာဝန်ခန့်အပ်ခံရသူများသည် ဤမူဝါဒပေါ်လစီအား စောင့်ကြပ်ကြည့်ရှုရန်အတွက် တာဝန်ရှိပေသည်။ မူဝါဒအတွင်းသတ်မှတ်ထားသည့် စံချိန်စံညွှန်းများတွင် ပစ္စည်းစာရွက်စာတမ်းဆိုင်ရာ ပြောင်းလဲမှုများ တစ်စုံတစ်ရာအား OU Medicine မှ အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်မှုမတိုင်မီတွင် ဘုတ်အဖွဲ့ထံမှ ထောက်ခံခွင့်ပြုချက် ရယူရမည်ဖြစ်သည်။

12.0 မူဝါဒ ပြောင်းပြန်အပြန်အလှန် ကိုးကားချက်
OU Medicine ငွေတောင်းခံလွှာပေးပို့ခြင်း နှင့် ကောက်ခံမှုဆိုင်ရာ မူဝါဒ

OU Medicine, Inc.
ငွေကြေးထောက်ပံ့မှုဆိုင်ရာ မူဝါဒ

နောက်ဆက်တွဲ A
ထောက်ပံ့သူစာရင်း

အောက်ဖော်ပြပါ သမားတော်/ဆေးဘက်ဆိုင်ရာ အုပ်စုများသည် OU Medical System (OUMS) ၏ လူနာများထံသို့ အရေးပေါ် နှင့် ဆေးဘက်ဆိုင်ရာအရ လိုအပ်သော စောင့်ရှောက်မှုများ ထောက်ပံ့ပေးကောင်း ထောက်ပံ့ပေးပေမည်။

OUMS ငွေကြေးထောက်ပံ့မှုဆိုင်ရာ မူဝါဒလက်အောက်တွင် အကျုံးဝင်လွှမ်းခြုံမှုရှိသည့် ဝန်ဆောင်မှုများအား ကမ်းလှမ်းပေးသည့် သမားတော်များ/ဆေးဘက်ဆိုင်ရာအုပ်စုများ -

ပါဝင်သည်

Larry Balzer, M.D.	မိသားစုဆေးဝါး
Alan Hawksby, M.D.	ကိုယ်အင်္ဂါအစားထိုးထည့်သွင်းခွဲစိတ်မှု
Michael Hull, D.O.	အဆုတ်ရောဂါဆိုင်ရာ
Shi-Feng Li, M.D.	ကိုယ်အင်္ဂါအစားထိုးထည့်သွင်းခွဲစိတ်မှု
Anthony Sebastian, M.D.	ကိုယ်အင်္ဂါအစားထိုးထည့်သွင်းခွဲစိတ်မှု
Raymond Smith, DPM	ခြေထောက်နှင့် ၎င်းသက်ဆိုင်ရာ
Harlan Wright, M.D.	ကိုယ်အင်္ဂါအစားထိုးထည့်သွင်းခွဲစိတ်မှု
Mazen Zouwayhed, M.D.	အဆုတ်ရောဂါဆိုင်ရာ

အခြားသော သမားတော်ဝန်ဆောင်မှုများအားလုံးသည် OUMS ငွေကြေး ထောက်ပံ့မှု မူဝါဒအောက်တွင် အကျုံးဝင်လွှမ်းခြုံမှုမရှိပေ။

OUMS ငွေကြေးထောက်ပံ့မှု မူဝါဒအောက်တွင် အကျုံးဝင်လွှမ်းခြုံမှုမရှိသော ဝန်ဆောင်မှုများအား ကမ်းလှမ်းသည့် သမားတော်များ/ဆေးဘက်ဆိုင်ရာ အုပ်စုများ

ချွန်လုပ်မပါဝင်ပေ

Questcare Emergency	(Questcare အရေးပေါ်)
Questcare Hospitalist	(Questcare ဆေးရုံ)
HealthFirst Hospitalist	(HealthFirst ဆေးရုံ)
OU သမားတော်များ၊	အထူးကုများအားလုံး

ပါဝင်သည့်အတိုင်းအထက်တွင် အသေးစိတ်ဖော်ပြထားခြင်းမရှိသည့် အခြားသော သမားတော်များ/ဆေးဘက်ဆိုင်ရာအုပ်စုများ မှန်သမျှသည် ဤငွေကြေးထောက်ပံ့မှု မူဝါဒဖြင့် အကျုံးဝင်လွှမ်းခြုံမှုမရှိမဟုတ်ပေ။
အောက်တွင် စာရင်းအား ကြည့်ရှုပါ။

ဤသမားတော်များ/ဆေးဘက်ဆိုင်ရာအုပ်စုများထံတွင် ၎င်းတို့၏ ကိုယ်ပိုင် ငွေကြေးထောက်ပံ့မှု မူဝါဒများ ရှိကောင်းရှိပေမည်။ ငွေကြေးထောက်ပံ့မှု၏ ရရှိနိုင်မှုအား ဆုံးဖြတ်နိုင်ရန်အတွက်သာ လူနာများအနေနှင့် သမားတော်/ဆေးဘက်ဆိုင်ရာအုပ်စု ငွေကြေးတောင်းခံလွှာပေးပို့မှုရုံးခန်းသို့ တိုက်ရိုက် ဆက်သွယ်မှုပြုရန် လိုအပ်မည်ဖြစ်သည်။

စာရင်းသည် 1/1/2018 အရ လက်ရှိ စာရင်းပြုလုပ်ထားခြင်းဖြစ်ပြီး၊ အကျုံးဝင်လွှမ်းခြုံမှုရှိသော ထောက်ပံ့သူများ အပြောင်းအလဲရှိသည့်အခါတွင် စာရင်းအား မွမ်းမံပြင်ဆင်သွားမည်ဖြစ်သည်။

OU Medicine, Inc.
ငွေကြေးထောက်ပံ့မှုဆိုင်ရာ မူဝါဒ

Donald Adams (ဒိုက်ယံ အဒမ်)	Matthew Draelos (မက်သရူး ဒရားလို့(စ်))	Richard Kirkpatrick (ရစ်ချပ် ကတ်ဖက်ထရစ်)	Cuong Nguyen (ကျွန် ငှုင်)
Saud Ahmed (စော့(မ်) အာမက်)	Robert Dyer (ရောဘတ် ဒိုင်ယာ)	DeNae Kirkpatrick (ဒီနေ ကတ်ဖက်ထရစ်)	Courtney Nixon (ကော့ထွန် နစ်ဆင်)
Eric Anderson (အဲရစ် အန်ဒါဆန်)	William Edmonds (ဝီလျံ အက်ဒမန်)	Wayne Kishimoto (ဝိုင် ကီရှီမိုတို)	Elizabeth Nolan (အဲလီဇဘက် နိုလန်)
Cristina Arriens (ခရစ်စတီးနာ အဲရင်း)	Steven Eisenberg (စတီဗင် အီဇန်ဘတ်)	Glenn Koester (ဂလန်း ကိုဇတာ)	Barry Northcutt (ဘယ်ရီ နော့ဇတ်)
Jon Axton (ဂျွန် အက်ဆတန်)	Timothy Eldridge (တီမိုထီဇာ အဲလ်ဒရစ်)	Ana Kumar (အန်နာ ကူးမာ)	Erik Nuven (အဲရစ် နူဗင်)
Sarah Ayres (စာရာ အဲရယ်(စ်))	Brian Ellis (ဘရိုင်ယန် အဲလစ်)	Carla Kurkjian (ခါးလာ ကတ်ကျီယန်)	Gregory Parker (ဂရက်ဂရီ ဖတ်ကာ)
Roy Bankhead (ရှိုင် ဘန်ဟက်)	Richard Falk (ရစ်ချတ် ဖေါ့(စ်))	Pablo Lam (ဖတ်ဘလို လမ်း)	Joseph Parkhurst (ဂျိုးဖ် ဖတ်ခရပ်(စ်))
Mark Banks (မတ် ဘန်(စ်))	James Fields (ဂျိမ်းဖီး(လ်))	Gary Larson (ဂယ်ရီ လားဆန်)	Deanna Parsons (ဒီးနာ ပာဆန်)
Gordon Bean (ဂေါဒန် ဘင်း)	Winston Fong (ဝင်စတန် ဖွန်)	Sallie Lau (စာလီ လော)	Jonathan Pillow (ဂျွန်နဘန် ဖေးလ်)
Ernest Beckham (အန်နက်(စ်) ဘက်ဟမ်း)	Blake Forcina (ဘလိပ် ဖေါ့စီးနာ)	Hillary Lawrence (ဟယ်လာရီ လောရန်(စ်))	Corey Ponder (ခေါရီ ဖွန်ဒါ)
Michael Bernell (မိုက်ကယ်(လ်) ဘားနယ်(လ်))	Martha Garzon (မာသာ ဂါဇန်)	Hamilton Le (ဟာမီး(လ)တန် လဲ)	Vijay Prabhu (ဗီးဂျေ ဖရာဘူ)
Ahmad Bilal (အားမက် ဘိုင်လား)	Timothy Geib	Jason Lee (ဂျေ့စန် လီး)	Goya Raiker (ဂိုယာ ရစ်ကာ)
Deborah Blalock (ဒေဘိုးရာ ဘလားလော့)	Robert Glade (ရောဘတ် ဂလိတ်)	Robert Leonard (ရောဘတ် လီယိုနတ်)	Venkataraman Rajaram (ဖင်ကာတာရာမန် ရတ်ဂျရမ်)
Melisa Boersma (မလီးဇာ ဘိုးရာမာ)	Michael Glass (မိုက်ကယ် ကလပ်(စ်))	Amanda Levine (အမန်ဒါ လီဗိုင်း)	Morgan Ramey (မော်ဂန် ရာမေ)
George Bohle (ဂျော့ ဘိုးလဲ)	Robert Gordon (ရောဘတ် ဂေါဒန်)	Brian Levy (ဘရိုင်ယန် လီးဗိုင်)	Paula Rawls (ဖေါလာ ရော(လ်))
Larry Bookman (လားရီ ဘွတ်မန်)	Robert Gourley (ရောဘတ် ဂျေ့လီး)	Bruce Mackey (ဘရူး(စ) မက်ကီး)	Tania Reyna (ထန်နီးယား ရီးနာ)
Christopher Bozarth (ခရစ်စတိုဖာ ဘိုးဇတ်)	Ina Green (အိုင်းနာ ဂရင်း)	Ahmed Mahmoud (အားမက် မာမူတ်)	Robert Reynolds (ရောဘတ် ရီနယ်)
Murlin Braly (မာလင်း ဘာလီ)	Brady Hagood (ဘရတ်ဒီ ဟားဂွတ်)	Bradley Margo (ဘရတ်လီ မား)	Tirzah Rice (တီးဇာ ရိုက်(စ်))
Toby Broussard (တိုဘီ ဘရိုဇတ်)	Darin Haivala (ဒါရင် ဟိုင်လလာ)	John Martin (ဂျွန် မာတင်)	Michael Roberts (မိုက်ကယ် ရောဘတ်)
Michelle Brunnabend (မစ်ရှယ် ဘန်နဘင်)	Rita Hancock (ရီတာ ဟန်းကော့)	Charity Mayhew (ချားရတီ မေဟူး)	David Roberts (ဒေးဗစ် ရောဘတ်)
Ahmed Buksh (အားမက် ဘူ(ခ)ရို)	Sanjaykumar Hapani (စန်ဂျေကျားမား ဟတ်ဖန်)	Donald McGinnis (ဒိုက်ယံ မက်ဂီနစ်)	Sara Rogers (ဆာရာ ရော်ဂျာ)
Courtney Caplin (ကော့နီ ခတ်လလင်)	Thomas Hennebry (ထောမတ် ဟားနီဘရီ)	Tami McMichael (တမီး(လ) မက်မိုက်ကယ်)	Johnny Roy (ဂျော်နီ ရိုဗိုင်)
Nancy Carlson (နန်နီ ခါလ်စန်)	Richard Herlihy (ရစ်ချတ် ဟားလီဟီ)	Charles McWilliams (ချား(လ်) မက်ဝီလျံ)	J. Rutledge (ဂျေ့ ရုလတ်)
Armando Carro (အာမန်ဒို ခါရို)	William High (ဝီလျံ ဟိုင်း)	Itay Melamed (အိုင်တေး မီလာမက်)	Suneet Sahgal (စူနစ် ဇာဂါး)
Craig Carson (ခရစ် ခါစန်)	Gary Hill (ဂယ်ရီ ဟေးလ်)	Steven Meltzner (စတီဗင် မက်လ်ဇာ)	Claudia Santosa (ခလောက်ဒီယာ စန်တိုဇာ)
Zahid Cheema (ဇားဟစ် ချီမာ)	Carey Hill (ခါးရီ ဟေးလ်)	Sikandar Mesiya (စစ်ကန်ဒါ မက်စီယာ)	Kamal Sawan (ခါမဲလ် စမ်)
Jeremy Cole (ဂျယ်ရမီ ခိုး(လ်))	Kristen Hodges (ခရစ်တန် ဟေ့ဂက်(စ်))	Stephen Mihalsky (စတီဗင် မီယား(လ်)စက်)	Eva Sawheny (အီဇာ စော့ဟန်)
Michael Confer (မိုက်ကယ် ခွန်ဖယ်(စ်))	Michael Hogue (မိုက်ကယ် ဟေ့ဂူး)	Philip Miner (ဖီးလစ် မိုင်းနာ)	Brock Schnebel (ဘရော့(စ်) ရက်(စ်)နဘ်(လ်))
Rickie Conrady (ရစ်ကီ ကွန်ရက်ဒီ)	Svein Holsaeter (စဗီးယန် ဟိုး(လ်)စထယ်)	Charles Mirabile (ချားလ်(စ်) မီးရာဘိုင်း(လ်))	Joshy Shabu (ဂျိုရှေ့ ရှာဘူ)
Nicole Cornish (နီကိုး(လ်) ခေါ်နစ်)	Elizabeth Hooper (အဲလီဇဘက် ဟူးဇာ)	Pradeep Mohan (ဖရာဒစ် မိုဟန်)	Rakesh Shrivastava (ရတ်ကက်(စ်) ရှီဇာစတာ)
Robert Couch (ရောဘတ် ခတ်(စ်))	Jared Jackson (ဂျားဂက် ချက်စင်)	Robert Molloy (ရောဘတ် မိုလျိုင်)	Matthew Shtrahman (မက်သရူး ရက်တာမန်)
Joseph Crepps (ဂျိုးဇတ် ခရက်)	Judith Ann James (ဂျူးဒစ် ဂျိမ်း(စ်))	Jewel Montgomery (ဂျူးဝဲ(လ) မောင်ဂိုမာရီ)	Bushra Siddique (ဘူးရှာ စစ်ဒစ်)
Sami Dahr (ဇာမီ ဒါး(စ်))	Dominique Jean (ဒေါမန်ဂင် ဂျင်း)	Angela Kristina Morgan (အန်ဂျလီနာ ခရစ်စတီးနာ မော်ဂင်)	John Siegle (ဂျွန် စီးဂဲလ်)
Shantharam Darbe (ရှန်ထရမ် ဒါးဘီ)	Vinodh Jeevanantham (ဗီးနော့ ဂျီဇာနာသန်)	Susan Moruri (စူဇန်မောရီ)	Scott Sigler (စကော့ စီး(လ်))
Victor Davis (ဖစ်တာ ဒါဗစ်)	Michael Johnson (မိုက်ကယ် ဂျွန်စန်)	Cody Motley (ခေါ့ဒီး မတ်လီ)	Mellissa Simko (မလီးဇာ စိမ်းကို)
Adam De la Garza (အဒမ် ဒီ လာ ဂါဇာ)	Elizabeth Joseph (အဲလီဇဘက် ဂျိုးဇတ်)	Dona Murphey (ဒိုးနာ မာဖီ)	Stephen Smedlund (စတီဗင် စမတ်လန်)
Tarek Dernaika (ထားရက် ဒန်ဒီကာ)	William Kakish (ဝီလျံ ကားကစ်ရှ်)	Stanley Musick (စတန်လီ မူးစစ်)	Jennifer Smith (ဂျန်နီဇာ စမစ်(သ))
Paula Deupree (ဖေါလာ ဒူးပရီး)	Paul Kammerlocher (ပေါလ် ခမာလို့ချာ)	Abdul Azim Mustapha (အဘဒူ အဇင်း မူဇတာဇာ)	William Smith (ဝီလျံ စမစ်)
Glen Diaz (ဂလန် ဒီးယတ်စ်)	Karen Kindley (ခရစ် ကင်းဒလီ)	Ryan Nelson (ရေယန် နယ်လဆင်)	Kimberly Smith (ကင်းဘယ်လီ စမစ်)
German Digoy (ဂျာမန် ဒီဂိုဗိုင်)	Rebecca King-Rackley (ရီဘက်ခါ ကင်းရက်ခလီ)	John Nesiba (ဂျွန် နက်စီဘာ)	Lou Smith (လော စမစ်(သ))

Crystal Sparling (ခရစ်တတယ် စပါလင်း)
Frederick Stafford (ဖက်ဒရစ် စတားစဖို့ဒ်)
John Stanley (ဂျွန် စတင်းလီ)
Robert Steele (ရောဘတ် စတီးလ်)
Anna Stone (အန်နာစတုး)
Lenny Stubbs (လဲနီ စတပ်)
John Taylor (ဂျွန် ထေးလယ်)
Stephanie Taylor (စတက်ဖနီ ထေးလယ်(လ))
Aikaterini Thanou (အိုင်ကာထဲရီနီ ထနောင့်)
Blair Thomas (ဘလဲ သောမတ်စ်)
Roger Thompson (ရောဂျယ် ထွန်စမ်)
Errington Thompson (အယ်ရင်တန် ထွန်စမ်)
Nagib Toubia (နာကစ်(ဘ) ထိုဘီယာ)
Lucas Trigler (လုကာ ထရစ်ကလယ်)
Virginia Vaughan (ဖရီးနီးယား ဗော့ဟန်)
Timothy Vavricka (တီမိုသေ ဗားရီကာ)
Shreekumar Vinekar (ရှီးကူးမာ ဝိုင်းကာ)
Gregory Walton (ဂရက်ဝရီ ဝေါလ်တန်)
Tonya Washburn (ထွန်ယာ ဝပ်ရှဘန်)
Walter Waugh (ဝေါလ်ထယ် ဝေါ့)
Ivan Wayne (အိုင်ဗန် ဝင်း)
Timothy Weaver (တီမိုသေ ဝီဗား)
Theresa White (ထရီဇာ ဝိုက်)
Benjamin Whittam (ဘင်ဂျမင် ဝီတမ်)
Kristen Williams (ခရစ်စတန် ဝီလျံ)
Elena Woodson (အယ်လီနာ ဝူးဒ်ဆန်)
Jian Xing (ဂျီယန် စင်)
Ashley Yates (အာရှလီ ယိုက်)
Glenna Young (ကလီနာ ယွန်း)
Linda Zacharias (လင်းဒါ အခရစ်)
Ali Zaza (အလီ အဇာ)
Gregory Zeiders (ဂရက်ဝရီ ဇီဒါ)
Joe Zuerker (ဂျိုး ဇူးကာ)